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JUDEȚUL TIMIȘ 
CONSILIUL JUDEȚEAN   
Nr. 18842/28.05.2025 

 
PROCES VERBAL  

încheiat în ședința ordinară a plenului  
Consiliului Județean Timiș din 28 mai  2025 

 
 
 
 
  Domnul președinte Alfred-Robert Simonis      

Doamnelor și domnilor, 
Declar deschisă ședința ordinară a Consiliului Județean Timiș și vă anunț că sunt 

prezenți la ședință un număr de 35 consilieri județeni din totalul de 35 consilieri județeni în 
funcție. 

La ședință participă, în calitate de invitați, șefii compartimentelor funcționale din 
cadrul consiliului județean și specialiști din aparatul propriu, conducătorii unor instituții și 
servicii publice de sub autoritatea consiliului județean, precum și reprezentanții mass-media. 

Caracterul public al ședinței este asigurat in conformitate cu prevederile art. 138 din 
Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, prin accesul 
persoanelor interesate la proiectele de hotărâri, sens în care toate  materialele ce urmează 
a fi supuse dezbaterii au fost postate pe site-ul instituției, și prin accesul la procesul-verbal 
al ședinței. De asemenea ședința poate fi urmărită și online pe pagina de facebook a 
consiliului județean. 

Ședința a fost convocată prin Dispoziția nr. 319/22.05.2025 și ordinea de zi a ședinței 
a fost adusă la cunoștință publică prin publicarea pe site-ul propriu, comunicare către mass-
media și prin postarea pe tabletele consilierilor județeni. 
 In continuare vă propun completarea ordinii de zi a ședinței cu următoarele puncte: 
1. Proiect de hotărâre nr. 145/23.05.2025 privind aprobarea documentației tehnico-

economice – faza: Studiu de fezabilitate cu elemente de Documentație de Avizare a 
Lucrărilor de Intervenție   cu   principalii indicatori tehnico - economici și a devizului 
general, pentru obiectivul de investiție publică „Modernizare DJ 595E Moșnița Veche-
Ghiroda” 

2. Proiect de hotărâre nr. 146/23.05.2025 privind aprobarea documentației tehnico-
economice – faza: Studiu de fezabilitate cu principalii indicatori tehnico - economici și 
a devizului general, pentru obiectivul de investiție publică „Modernizare DJ 595 D 
Moșnița Veche-Giroc” 

3. Proiect de hotărâre nr. 147/26.05.2025 privind aprobarea situațiilor financiare anuale 
la data de 31.12.2024 ale societății SERVICE CONS PREST S.R.L.   

4. Proiect de hotărâre nr. 148/27.05.2025 privind aprobarea actului adițional nr. 3 la 
Protocolul de Colaborare între Județul Timiș, prin Consiliul Județean Timiș, Ministerul 
Sănătății și Spitalul Clinic Județean de Urgență „Pius Brînzeu” Timișoara 

5.  Proiect de hotărâre nr.149/27.05.2025 privind repartizarea unei sume din Fondul de 
rezervă bugetară la dispoziția Consiliului Județean Timiș pe anul 2025 
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6. Proiect de hotărâre nr.150/27.05.2025 privind aprobarea participării comisiei mixte la 
negocierea prețului de vânzare a imobilelor aferente Hotelului Castel Royal – 
Moșnița Nouă – Timiș, având ca proprietari SC ALBVEST SRL, reprezentată de 
doamna Adriana LOTH – administrator, precum și pe domnul Marcellus LOTH 

7. Proiect de hotărâre nr. 151/27.05.2025 privind aprobarea finanțării nerambursabile 
din fonduri publice a proiectelor cultural-artistice și de tineret, în județul Timiș, prin 
programul „Tim Cultura 2025” 

8. Proiect de hotărâre nr.152/27.05.2025 privind aprobarea finanțării din fonduri publice 
a proiectelor sportive, inițiate de către structuri sportive de drept privat, în cadrul 
programelor de utilitate publică, pentru anul 2025 

9. Proiect de hotărâre nr.153/27.05.2025 privind aprobarea finanțării din fonduri publice 
a proiectelor sportive, inițiate de către structuri sportive de drept public, în cadrul 
programelor de utilitate publică, pentru anul 2025 

10. Proiect de hotărâre nr. 154/27.05.2025 privind aprobarea rectificării nr. 2 a bugetului 
local al județului Timiș pe anul 2025 

11. Proiect de hotărâre nr. 155/27.05.2025 privind aprobarea participării societății 
Service Cons Prest S.R.L., în calitate de membru fondator, la înființarea Asociației 
”CLUB SPORTIV ȘTIINȚA POLI TIMIȘOARA” 

12. Proiect de hotărâre nr. 156/28.05.2025 privind aprobarea listei cu obiectivele de 
interes județean la care se execută paza prin Direcția de Prestări Servicii Timiș 

13. Proiect de hotărâre nr. 157/28.05.2025 privind înființarea Asociației Club Sportiv 
Știința Poli Timișoara prin asocierea Județului Timiș cu Municipiul Timișoara, cu 
Universitatea Politehnica Timișoara și cu SC Service Cons Prest SRL 

14. Proiect de hotărâre nr. 158/28.05.2025 privind aprobarea Acordului de asociere în 
vederea achiziționării în comun a lucrărilor necesare finalizării obiectivului de 
investiție „Sala Polivalentă 2500 de locuri” 
 
Vă supun la vot completarea ordinii de zi a ședinței. 
Procedură de vot pentru completarea ordinii de zi a ședinței, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi ”pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, 
Bitea Nicolae-Florin, Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Danielescu Aura-Codruța, 
Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob 
Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  
Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, 
Panici Caița, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-
Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș 
Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, 
Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu au votat: Bădina Nicu, Cotețiu Andrei. 
 
Dacă mai sunt alte discuții cu privire la ordinea de zi a ședinței? Dacă nu, supun la 

vot ordinea de zi a ședinței cu modificările aprobate. 
Procedură de vot pentru aprobarea ordinii de zi cu completările aprobate, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi ”pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, 
Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin, Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Iacob Adrian-Vasile, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-
Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Panici Caița, Pop 
Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu 
Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu 
Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu au votat: Iovescu Alexandru-Adrian, Hiticaș Marius. 
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Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, dacă nu sunt 

discuții, vă supun spre aprobare procesul-verbal al ședinței ordinare din data de 
30.04.2025. 

Procedură de vot pentru aprobarea procesului-verbal al ședinței ordinare a plenului 
Consiliului Județean Timiș din data de 30 aprilie 20252. 

Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” exprimat 
verbal din partea domnului președinte Alfred-Robert Simonis  și  33 voturi ”pentru” din 
partea doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, 
Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin, Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Iacob Adrian-Vasile, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-
Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Panici Caița, Pop 
Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu 
Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu 
Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu au votat: Iovescu Alexandru-Adrian, Hiticaș Marius. 
 
Domnul consilier județean Zoltan Nemeth 
Bună dimineața, domnule președinte. 
Cu permisiunea dumneavoastră, înainte de a trece la dezbaterea și aprobarea 

proiectelor înscrise pe ordinea de zi, doresc să fac din nou mențiunea și să se consemneze 
în procesul verbal că, așa cum am spus și în ședința comună a comisiilor reunite,  solicit  să 
nu fiu luat în calcul la cvorum și la vot pentru  proiectul de hotărâre privind Timcultura fiind 
într-un potențial conflict de interese. Probabil că în această situație mai sunt și alți colegi 
consilieri județeni.  

 
 

Punctul nr. 1 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 112/16.04.2025 privind 
aprobarea modificării componenței nominale a Comisiei de Evaluare a Persoanelor 
Adulte cu Handicap Timiș  

Inițiator: președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert 
Simonis 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis      
Proiectul a fost avizat favorabil de către:  
Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF) 
Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția 

mediului ( URBAM ) 
Comisia pentru cultură, învățământ, activități științifice, tineret şi sport (EDUX) 
Comisia pentru sănătate și protecție socială ( ASAN) 
Comisia pentru administrație publică locală ( CAPL) 
Comisia pentru relații şi cooperare internă și externă, dezvoltare regională și 

mediu de afaceri (COREX) 
Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism ( AGRIT ) 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 34 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bitea 
Nicolae-Florin, Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-
Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș 
Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian 
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Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, 
Nica Alin-Adrian, Panici Caița, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, 
Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-
Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea 
Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu a votat domnul consilier județean Bădina Nicu.  
 
 
Punctul nr. 2 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 134/15.05.2025 privind 

aprobarea proiectului ”Centrul de zi pentru copii cu tulburări de comportament 
Timișoara”, a documentației tehnico-economice etapa DALI cu principalii indicatori 
tehnico-economici și a Acordului de Parteneriat între Direcția Generală de Asistență 
Socială și Protecția Copilului Timiș (Lider de Parteneriat) și Direcția de Asistență 
Socială a Municipiului Timișoara (Partener 1) 

Inițiator: președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert 
Simonis 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis      
Proiectul a fost avizat favorabil de către: 
Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF) 
Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția 

mediului ( URBAM ) 
Comisia pentru sănătate și protecție socială ( ASAN) 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 35 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth 
Zoltan, Nica Alin-Adrian, Panici Caița, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici 
Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora 
Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore (verbal), Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-
Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

 
 
Punctul nr. 3 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 136/15.05.2025 privind 

aprobarea Acordului de parteneriat între Judeţul Timiş şi Comuna Otelec 
Inițiator: vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-

Adrian Iovescu   
 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil de către: 
Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF) 
Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția 

mediului ( URBAM ) 
Comisia pentru administrație publică locală ( CAPL) 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
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Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 
domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 35 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
Nicu, Bitea Nicolae-Florin, Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth 
Zoltan, Nica Alin-Adrian, Panici Caița, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici 
Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora 
Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, 
Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

 
 
Punctul nr. 4 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 137/19.05.2025 privind 

aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al societății Service Cons Prest S.R.L. pe 
anul 2025 

Inițiator: vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-
Adrian Iovescu 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil de către: 
Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF) 
Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția 

mediului ( URBAM ) 
Comisia pentru cultură, învățământ, activități științifice, tineret şi sport (EDUX) 
Comisia pentru sănătate și protecție socială ( ASAN) 
Comisia pentru administrație publică locală ( CAPL) 
Comisia pentru relații şi cooperare internă și externă, dezvoltare regională și 

mediu de afaceri (COREX) 
Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism ( AGRIT ) 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 33 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
Nicu, Bitea Nicolae-Florin, Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth 
Zoltan, Panici Caița, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Sîrbu Ionuț-
Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu 
Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu au votat: Nica Alin-Adrian, Popoviciu Alin-Augustin-Florin. 
 
 
Punctul nr. 5 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 138/19.05.2025 privind 

aprobarea actului adițional nr. 1 la  contractul de concesiune nr. 27421/28.09.2022, 
încheiat de Județul Timiș, prin Consiliul Județean Timiș, cu Societatea M&V 
Company S.R.L 

Inițiator: vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-
Adrian Iovescu 
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Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil de către:  
Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF) 
Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția 

mediului ( URBAM ) 
Comisia pentru cultură, învățământ, activități științifice, tineret şi sport (EDUX) 
Comisia pentru sănătate și protecție socială ( ASAN) 
Comisia pentru administrație publică locală ( CAPL) 
Comisia pentru relații şi cooperare internă și externă, dezvoltare regională și 

mediu de afaceri (COREX) 
Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism ( AGRIT ) 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 34 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth 
Zoltan, Panici Caița, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-
Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș 
Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, 
Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu a votat domnul consilier județean Nica Alin-Adrian. 
 
 
Punctul nr. 6 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 139/19.05.2025 pentru 

aprobarea completării și modificării Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 
67/27.03.2024 privind aprobarea Normativelor pentru dotarea cu autovehicule şi 
consumul lunar de carburanți cu modificările si completările ulterioare 

Inițiator: vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-
Adrian Iovescu 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil de către: 
Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF) 
Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția 

mediului ( URBAM ) 
Comisia pentru administrație publică locală ( CAPL) 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 34 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth 
Zoltan, Panici Caița, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-
Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș 
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Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, 
Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu a votat domnul consilier județean Nica Alin-Adrian. 
 
 
Punctul nr. 7 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 140/19.05.2025 privind 

trecerea unor bunuri imobile din domeniul public în domeniul privat al Judeţului 
Timiş, în vederea demolării   

Inițiator: vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-
Adrian Iovescu 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil de către:  
Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF) 
Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția 

mediului ( URBAM ) 
Comisia pentru cultură, învățământ, activități științifice, tineret şi sport (EDUX) 
Comisia pentru sănătate și protecție socială ( ASAN) 
Comisia pentru administrație publică locală ( CAPL) 
Comisia pentru relații şi cooperare internă și externă, dezvoltare regională și 

mediu de afaceri (COREX) 
Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism ( AGRIT ) 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 34 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth 
Zoltan, Panici Caița, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-
Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș 
Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, 
Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu a votat domnul consilier județean Nica Alin-Adrian. 
 

 
Punctul nr. 8 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 141/19.05.2025 privind 

aprobarea situațiilor financiare anuale la data de 31.12.2024 ale societății RUWATIM 
SMDP S.R.L. 

Inițiator: vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-
Adrian Iovescu 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil de către:  
Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF) 
Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția 

mediului ( URBAM ) 
Comisia pentru cultură, învățământ, activități științifice, tineret şi sport (EDUX) 
Comisia pentru sănătate și protecție socială ( ASAN) 
Comisia pentru administrație publică locală ( CAPL) 
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Comisia pentru relații şi cooperare internă și externă, dezvoltare regională și 
mediu de afaceri (COREX) 

Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism ( AGRIT ) 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 33 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Danielescu Aura-
Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș 
Marius, Iacob Adrian-Vasile, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-
Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Panici Caița, Pop 
Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu 
Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu 
Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu au votat: Iovescu Alexandru-Adrian, Cotețiu Andrei. 
 

 
Punctul nr. 9 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 142/19.05.2025 privind 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 40/26.02.2025 privind stabilirea 
componenței Consiliilor de Administrație/Consiliilor Administrative ale instituțiilor 
publice de cultură de interes județean 

Inițiator: președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert 
Simonis 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil de către: 
Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF) 
Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția 

mediului ( URBAM ) 
Comisia pentru cultură, învățământ, activități științifice, tineret şi sport (EDUX) 
Comisia pentru sănătate și protecție socială ( ASAN) 
Comisia pentru administrație publică locală ( CAPL) 
Comisia pentru relații şi cooperare internă și externă, dezvoltare regională și 

mediu de afaceri (COREX) 
Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism ( AGRIT ). 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, vă rog să faceți propuneri. 
 
Domnul vicepreședinte Alexandru-Adrian Iovescu 
Este nevoie de înlocuirea unui consilier județean la  Muzeul Național de Artă și a unui 

reprezentant al aparatului de specialitate la Muzeul Național al Banatului.  
Prin urmare, propunerea noastră pentru Muzeul Național de Artă este doamna 

consilier Luminița Țundrea, iar la Muzeul Național al Banatului, propunerea este doamna 
Mihaela Mladin, inspector superior în cadrul Serviciului de cultură, sport și relații publice.  

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Supun la vot cele două propuneri menționate anterior de domnul vicepreședinte 

Alexandru-Adrian Iovescu. 
Procedură de vot pentru propuneri, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 34 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
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Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth 
Zoltan, Nica Alin-Adrian, Panici Caița, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici 
Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora 
Mihaela-Corina.Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu 
Mihai-Eugen. 

Nu a votat domnul consilier Timiș Laurențiu-Grigore, 
 
Dacă mai sunt alte intervenții cu privire la acest proiect? Dacă nu  supun la vot 

proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 33 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  
Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Panici Caița, Pop 
Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu 
Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu 
Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu au votat: Nica Alin-Adrian, Iovescu Alexandru-Adrian. 
 

 
Punctul nr. 10 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 143/19.05.2025 pentru 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 57/26.02.2025 privind validarea 
Autorităţii Teritoriale de Ordine Publică a Judeţului Timiş 

Inițiator: președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert 
Simonis 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil de către: 
Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF) 
Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția 

mediului ( URBAM ) 
Comisia pentru cultură, învățământ, activități științifice, tineret şi sport (EDUX) 
Comisia pentru sănătate și protecție socială ( ASAN) 
Comisia pentru administrație publică locală ( CAPL) 
Comisia pentru relații şi cooperare internă și externă, dezvoltare regională și 

mediu de afaceri (COREX) 
Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism ( AGRIT ). 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 33 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
Nicu, Bitea Nicolae-Florin, Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth 
Zoltan, Nica Alin-Adrian, Panici Caița, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici 
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Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora 
Mihaela-Corina, Țecu Alexandra-Viviana, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu au votat: Țoancă Radu-Daniel, Timiș Laurențiu-Grigore. 
 
 
Punctul nr. 11 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 145/23.05.2025 privind 

aprobarea documentației tehnico-economice – faza: Studiu de fezabilitate cu 
elemente de Documentație de Avizare a Lucrărilor de Intervenție   cu   principalii 
indicatori tehnico - economici și a devizului general, pentru obiectivul de investiție 
publică „Modernizare DJ 595E Moșnița Veche-Ghiroda” 

Inițiator: Vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-
Adrian Iovescu 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate. 
Acest proiect, dar și următorul de pe ordinea de zi,  sunt două proiecte care au 

legătură cu cele două sensuri giratorii de pe Centura Sud. Acestea sunt în câmp și nu au 
nici o descărcare/încărcare pe ele cu excepția drumului care leagă Ghiroda de sensul 
giratoriu, drum făcut de către localitatea Ghiroda către Moșnița Veche și, de asemenea, 
sensul giratoriu dintre Giroc și Urseni care este făcut pe Centura Sud dar nu avem 
descărcare de pe el.  

Practic facem investițiile și vom avea încă două urcări și coborâri de pe Centura Sud 
după ce aceste două investiții vor fi finalizate.  

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 35 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
Nicu, Bitea Nicolae-Florin, Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth 
Zoltan, Nica Alin-Adrian, Panici Caița, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici 
Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora 
Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, 
Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

 
 
Punctul nr. 12 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 146/23.05.2025 privind 

aprobarea documentației tehnico-economice – faza: Studiu de fezabilitate cu 
principalii indicatori tehnico - economici și a devizului general, pentru obiectivul de 
investiție publică „Modernizare DJ 595 D Moșnița Veche-Giroc” 

Inițiator: Vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-
Adrian Iovescu 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate. 
Este vorba despre celălalt sens giratoriu despre care am vorbit mai devreme.  
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 voturi ”pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, 
Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
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Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth 
Zoltan, Nica Alin-Adrian, Panici Caița, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici 
Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora 
Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, 
Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu a votat domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
 
 
Punctul nr. 13 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 147/26.05.2025 privind 

aprobarea situațiilor financiare anuale la data de 31.12.2024 ale societății SERVICE 
CONS PREST S.R.L.   

Inițiator: Vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-
Adrian Iovescu 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate. 
Dacă mai sunt alte discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 33 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
Nicu, Bitea Nicolae-Florin, Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  
Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, 
Panici Caița, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-
Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș 
Laurențiu-Grigore, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu au votat: Iovescu Alexandru-Adrian, Țecu Alexandra-Viviana. 
 
 
Punctul nr. 14 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 148/27.05.2025 privind 

aprobarea actului adițional nr. 3 la  Protocolul de Colaborare între Județul Timiș, prin 
Consiliul Județean Timiș, Ministerul Sănătății și Spitalul Clinic Județean de Urgență 
„Pius Brînzeu” Timișoara 

Inițiator: Vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-
Adrian Iovescu 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate. 
Este vorba de anumite utilități care ar trebui racordate  investiției făcută cu privire la 

utilități, practic este vorba de  extindere a rețelelor de energie electrică, gaze la noul spital. 
Este vorba de  spitalul de arși.  

Nu există  în proiect asumat de către nimeni  aceste investiții. Costă aproximativ 1-2 
milioane lei. Suntem în situația în care investiția este gata și nu vom avea branșamentele la 
utilități dacă nu ne asumăm noi această investiție și apucăm să ne certăm care trebuie să o 
facă.  

Prin urmare, vă propun să ne asumăm noi această investiție și, odată ce acest spital 
este gata să avem toate utilitățile branșate, astfel încât, să putem să avizăm și să dăm în 
exploatare și funcționare spitalul de arși.  

Dacă mai sunt alte discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
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Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 
domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 35 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
Nicu, Bitea Nicolae-Florin, Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth 
Zoltan, Nica Alin-Adrian, Panici Caița, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici 
Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora 
Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, 
Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

 
 
Punctul nr. 15 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 149/27.05.2025 privind 

repartizarea unei sume din Fondul de rezervă bugetară la dispoziția Consiliului 
Județean Timiș pe anul 2025 

Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred Robert 
Simonis 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate. 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 34 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  
Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, 
Panici Caița, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-
Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș 
Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, 
Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu a votat domnul vicepreședinte Iovescu Alexandru-Adrian, 
 
 
Punctul nr. 16 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 150/27.05.2025 privind  

aprobarea participării comisiei mixte la negocierea prețului de vânzare a imobilelor 
aferente Hotelului Castel Royal-Moșnița Nouă-Timiș, având ca proprietari SC 
ALBVEST SRL, reprezentată de doamna Adriana LOTH - administrator, precum și de 
domnul Marcellus LOTH 

Inițiator: Vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-
Adrian Iovescu 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate. 
Practic este vorba de Castelul  Royal din Moșnița Nouă. Mă bucur că nu a transpirat 

acest proiect  și, încă din primele zile ale mandatului nostru, am încercat să identificăm 
soluții pentru a putea muta Clinica de psihiatrie de pe Văcărescu într-un spațiu adecvat și 
decent așa cum ar trebui să fie orice spital în acest secol într-un oraș modern, într-un județ 
modern și într-o țară care se dorește a fi europeană.  

Din partea spitalului am primit solicitarea să începem aceste discuții cu proprietarii 
castelului.  
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Înțeleg că s-au făcut solicitări către ISU și DSP și avem acordul acestora că această 
clădire poate fi adaptată, astfel încât, să fie clinică de psihiatrie. Ne dorim  să-i scoatem pe 
acei oameni  din acele condiții jalnice în care se prezintă spitalul de pe Văcărescu și să-i 
ducem acolo în acea clinică de psihiatrie modernă.  Știu că există tentația de a fi lăsați la 
urmă dar este boala secolului, să știți, și trebuie să fie tratați toți oamenii egali indiferent de 
patologie.  

Prin urmare, ne-am dori, în măsura în care prețul este unul rezonabil, să înființăm 
această comisie, să pornim negocierile și să ajungem la un preț care să fie avantajos pentru 
noi, pentru Județul Timiș, apoi să pornim imediat investițiile pentru a adapta clădirea pentru 
ceea ce avem nevoi și să facem o clinică modernă de psihiatrie în Județul Timiș.  

 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Domnule președinte, cu permisiunea dumneavoastră aș dori să iau cuvântul la acest 

proiect de hotărâre pentru a spune următoarele: 
Sunt membru al comisiei care activează în domeniul achizițiilor de imobile. Am avut 

mai multe ședințe și, pe lângă ce ați spus dumneavoastră, care este perfect adevărat, sunt 
niște condiții total improprii acolo și problema mare este că noi acolo plătim o chirie lunară 
de 10.000 euro, iar  proprietarul nu vrea să facă nimic pentru a îmbunătății condițiile de 
acolo. Prin urmare, în primul rând vom asigura condiții optime pentru oamenii aceia care au 
nevoie și sunt într-o situație dificilă.  

De asemenea, spre deosebire de alte situații, de această dată nu participăm la o 
licitație, unde întotdeauna am avut constrângeri și nu am putut să câștigăm licitațiile, ci va fi 
o negociere directă  în urma căreia  sper că vom obține un preț bun și chiar vreau să 
ajungem să inaugurăm cât mai repede această secție care,  cred că va fi una din cele mai 
moderne secții de neuropsihiatrie din România.  

Sunt optimist și șansele noastre sunt rezonabile să mergem în continuare cu acest 
proiect. Mulțumesc frumos! 

 
Domnul consilier județean Timiș Laurențiu-Grigore 
Domnule președinte, împreună cu membri comisiei am fost și am văzut acel imobil. 

Este un imobil funcționabil și nu cred că vor fi investiții majore ci doar pentru amenajarea și 
pentru echiparea nevoilor specifice.  

Consider că poate fi una dintre cele mai bune achiziții ale consiliului județean dacă 
se va materializa acest proiect.  

 
Domnul consilier județean Bogdan Ciprian 
Sigur, felicitări consiliului județean și comisiei pentru inițiativă. Clar că este o 

problemă la spitalul de pe Văcărescu și aceasta datează de foarte mult timp, iar condițiile 
de acolo sunt deosebit de grele.  

Trebuie  să avem în vedere că  această clinică de psihiatrie a Spitalului Județean 
Pius Brânzeu nu este o clinică pentru cronici ci este o clinică de bolnavi acuți. Acolo avem și 
un compartiment de primiri – urgență unde vin și situațiile de urgență.  

Am spus în comisie și spun și aici în plen să fim foarte atenți atunci când gândim 
proiectul și ceea ce vom face pentru că avem nevoie de acces salvare și tot ceea ce 
înseamnă acest lucru pentru că zilnic vin salvări acolo.  

Deci, tot ce înseamnă acest lucru să fie stabilit încă de la început să nu avem 
probleme cu oamenii din zonă și cu locatarii care sunt acolo.  De asemenea, condițiile de 
pază și securitate sunt unele speciale pentru că este un anumit tip de pacienți cu o serie de 
probleme. Vă mulțumesc! 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Cu siguranță atunci când vom elabora proiectul pentru a putea adapta clădirea ne 

vom gândi la toate aceste lucruri. Eu aș vrea să nu ne gândim încă la acest lucru pentru că 
suntem încă la faza de negociere.  
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Eu vreau să vă asigur că indiferent dacă iese această negociere sau alta vom găsi 
soluții pentru a transfera pacienții de pe Văcărescu.  Ne dorim această clădire și pornim o 
negociere. 

Știți că am mai avut experiențe în care  anumiți privați au încercat să se bage în față 
noastră. Locuim într-un județ și într-un oraș în care, nu o dată, ne-a fost dat să vedem că 
atunci când dorim să facem ceva în interes public privații nu doar că nu ne ajută dar ne și 
încurcă. Există o abordare diferită în acest oraș și județ față de alte orașe și județe din țară.  

Sper ca măcar noi, oamenii politici, cei care decidem destinele județelor, ale 
orașelor, ale municipiilor, ale comunelor să fim noi uniți pe proiectele importante apoi se vor 
alia și privații. Dacă nu vor acest lucru, să fie sănătoși. 

Pornim acea negociere cu proprietarii acestui imobil și dacă ajungem la un numitor 
comun și la o sumă care să fie rezonabilă pentru noi îl vom lua și vom face investițiile 
adaptând clădirea la toate condițiile necesare. Nu are sens să-i mutăm din locul în care sunt 
într-un loc la fel de rău. Vom adapta clădire pentru nevoile lor și pentru acest lucru am cerut 
punctul de vedere al ISU și DSP  să ne asigurăm că după ce  cumpărăm clădirea nu vin și 
ne spun că  nu o putem autoriza.  

Dacă mai sunt alte discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 33 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
Nicu, Bitea Nicolae-Florin, Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu 
Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-
Adrian, Panici Caița, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, 
Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, 
Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu au votat: Popovici Gabriela, Hiticaș Marius. 
 
 
Punctul nr. 17 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 151/27.05.2025 privind 

aprobarea finanțării nerambursabile din fonduri publice a proiectelor cultural-artistice 
și de tineret, în județul Timiș, prin programul „Tim Cultura 2025” 

Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert 
Simonis 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate. 
Înțeleg că domnul consilier județean Zoltan Nemeth  nu dorește să participe la 

dezbateri și la votul pentru acest proiect.   
 
Doamna consilier județean Mihaela-Corina Șora  
Și eu sunt în aceeași situație. Nu votez acest proiect.  
 
Doamna consilier județean Gabriela Popovici 
Întrucât sunt președinta comisiei de evaluare doresc să se consemneze că mă abțin 

la acest proiect.  
 
Domnul consilier județean Nicolae-Florin Bitea 
Și eu domnule președinte, am fost tot în comisia de evaluare.  
 
Doamna consilier județean Cornelia-Elena Micicoi 
Comisia de evaluare de ce să se abțină de la vot. Sunteți în conflict de interese? 
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Domnul consilier județean Nicolae-Florin Bitea 
Ca urmare a discuțiilor cu domnul secretar general al județului am înțeles că așa este 

cel mai corect.  
 
Doamna consilier județean Cornelia-Elena Micicoi 
Mi se pare că e ca și cum nu vă asumați ce ați făcut în comisie.  
 
Domnul consilier județean Nicolae-Florin Bitea 
Ba îmi asum, fără nici o problemă,  dar în condițiile în care  există cea mai mică 

posibilitate de a fi în stare de incompatibilitate, prefer să nu  votez.  
 
Domnul consilier județean Zoltan Nemeth 
Având în vedere că am contract de asistență juridică cu una dintre entitățile private 

de pe acea listă am decis să nu particip la dezbateri și să nu votez acest proiect de 
hotărâre.  

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Asta am înțeles domnule Nemeth. Comisia de evaluare nu o înțeleg. Ne propune aici 

ceva dar nu își asuma prin vot.  
 
Domnul consilier județean Zoltan Nemeth 
La asta nu pot eu să vă răspund. 
 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Ba eu cred că puteți dar nu vreți.  
Dacă mai sunt alte discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 30 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu,  Bogdan 
Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Degianski 
Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-
Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi 
Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nica Alin-Adrian, Panici Caița, Pop Ovidiu-
Andrei, Popescu Marin, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-
Ștefan, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea 
Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen și o abținere din partea domnului Avram Marcel. 

Nu au votat: Bitea Nicolae-Florin, Popovici Gabriela, Nemeth Zoltan, Șora Mihaela-
Corina. 

 
 
Punctul nr. 18 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr.152/27.05.2025 privind 

aprobarea finanțării din fonduri publice a proiectelor sportive, inițiate de către 
structuri sportive de drept privat, în cadrul programelor de utilitate publică, pentru 
anul 2025 

Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert 
Simonis 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate. 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 33 voturi ”pentru” din partea 
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doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
Nicu, Bitea Nicolae-Florin, Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  
Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Panici Caița, Pop 
Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu 
Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu 
Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu au votat: Iovescu Alexandru-Adrian, Nica Alin-Adrian. 
 

 
Punctul nr. 19 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr.153/27.05.2025 privind 

aprobarea finanțării din fonduri publice a proiectelor sportive, inițiate de către 
structuri sportive de drept public, în cadrul programelor de utilitate publică, pentru 
anul 2025 

Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert 
Simonis 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate. 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 34 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth 
Zoltan, Nica Alin-Adrian, Panici Caița, Pop Ovidiu-Andrei, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-
Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș 
Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, 
Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu a votat domnul consilier județean Popescu Marin. 
 
 
Punctul nr. 20 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 154/27.05.2025 privind 

aprobarea rectificării nr. 2 a bugetului local al județului Timiș pe anul 2025 
Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert 

Simonis 
 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate. 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 33 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
Nicu, Bitea Nicolae-Florin, Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  
Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, 
Panici Caița, Pop Ovidiu-Andrei, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu 



17 
 

Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu 
Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu au votat: Iovescu Alexandru-Adrian, Popescu Marin. 
 
Punctul nr. 21 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 155/27.05.2025 privind 

aprobarea participării societății Service Cons Prest S.R.L., în calitate de membru 
fondator, la înființarea Asociației ”CLUB SPORTIV ȘTIINȚA POLI TIMIȘOARA” 

Inițiator: Vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-
Adrian Iovescu 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate. 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 33 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
Nicu, Bitea Nicolae-Florin, Bogdan Ciprian, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, 
Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob 
Adrian-Vasile, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile, Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș 
Petre, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Panici Caița, Pop Ovidiu-Andrei, 
Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, 
Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-
Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu a votat: Iovescu Alexandru-Adrian, Ciobanu Cornel-Dolu. 
 
Punctul nr. 22 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 156/28.05.2025 privind 

aprobarea listei cu obiectivele de interes județean la care se execută paza prin 
Direcția de Prestări Servicii Timiș 

Inițiator: Vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-
Adrian Iovescu 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate. 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 35 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
Nicu, Bitea Nicolae-Florin, Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre (verbal), Mihoc Marcel, 
Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Panici Caița, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici 
Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora 
Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, 
Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

 
Punctul nr. 23 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 157/28.05.2025 privind 

înființarea Asociației Club Sportiv Știința Poli Timișoara prin asocierea Județului 
Timiș cu Municipiul Timișoara, cu Universitatea Politehnica Timișoara și cu SC 
Service Cons Prest SRL 

Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert 
Simonis 



18 
 

Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate. 
Practic este aproape capătul unui drum birocratic, urmează depunerea la tribunal, 

început chiar din primele zile ale mandatului și anume, înființarea noii asociații care va 
gestiona destinele noii echipe de fotbal, dacă doriți, putem spune preluarea actualei echipe 
de fotbal și continuarea, sper în liga a II-a dacă avem noroc sâmbătă și câștigăm la baraj.  

Mă bucur tare mult că am reușit să convingem Primăria Municipiului Timișoara să 
intre în acest proiect pentru că, dincolo de nevoia de surse financiare pentru a susține 
echipa în a doua ligă și în prima ligă,  este un semnal pe care îl dă administrația publică din 
Timișoara mediului de afaceri de care avem nevoie pentru a susține această echipă dar și 
fotbalului și suporterilor din acest județ, iar aceștia nu sunt deloc puțini.  

Practic acest lucru înseamnă depunerea cât mai repede la tribunal pentru înființarea 
acestei asociații, preluare din vară a certificatului sportiv, iar împreună cu Primăria 
Municipiul Timișoara, cu Universitatea Politehnică și cu Service Cons Prest finanțarea 
echipei, astfel încât, în următorii ani să accedem în prima ligă fotbalistică.  

Pe măsură ce va fi gata Stadionul Lego ridicat de Primăria Municipiului Timișoara, 
apoi după ce va fi finalizat și noul stadion al echipei Poli Timișoara, noul Stadion Dan 
Păltinișanu, vrem să avem echipa de fotbal Poli Timișoara în prima ligă fotbalistică.  

Astăzi începem acest demers în mod oficial.  
Dacă sunt discuții?  
 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Acum realizăm cât de important era dacă reușeam să luăm baza de la AEM care va 

fi lângă cel mai important complex sportiv al județului Timiș, asta în ideea că vom avea o 
echipă performantă.  

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
În intervenția mea m-am referit cumva și la acest subiect atunci când vorbeam de 

castel, în schimb pot să vă dezvălui faptul că avem niște discuții avansate cu Primăria 
Municipiului Timișoara pentru a prelua o suprafață de teren în vecinătatea acelui complex 
sportiv  și să construim acolo de la zero.  E adevărat că durează mai mult dacă facem de la 
zero dar vom face un complex sportiv pe un teren mult mai mare, aproximativ 1,5 ha exact 
în  vecinătatea stadionului. 

Dacă mai sunt alte intervenții? Dacă nu, rog pe domnul vicepreședinte Alexandru-
Adrian Iovescu să facă propunerile pentru Consiliul director.  

 
Domnul vicepreședinte Alexandru-Adrian Iovescu 
Da, avem trei propuneri pentru Consiliul director al asociației. Cele trei propuneri sunt 

domnul Cosmin Contra, doamna Bianca Belu și domnul Constantin Bara.  
 
Domnul președinte Alfred Robert Simonis 
Vă supun la vot propunerile făcute de domnul vicepreședinte Alexandru-Adrian 

Iovescu după care supunem la vot și proiectul de hotărâre.  
Procedură de vot pentru propuneri, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat propunerile  cu 1 vot ”pentru” din partea domnului 

președinte Alfred-Robert Simonis și 33 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor Avram 
Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  
Bogdan Ciprian,  Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, 
Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Lazăr 
Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc 
Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Panici Caița, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, 
Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, 
Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-
Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 
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Nu au votat: Iovescu Alexandru-Adrian, Ciobanu Cornel-Dolu. 
 
Mă bucur să-l văd pe domnul Cosmin Contra și îi mulțumesc că a acceptat să facă 

parte din această construcție. Sper ca încet, încet să-l atragem către Timișoara cât mai 
mulț.  

În continuare, supun la vot proiectul de hotărâre cu aceste nominalizări aprobate.  
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi ”pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, 
Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  Bogdan Ciprian,  Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-
Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș 
Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian 
Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, 
Panici Caița, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-
Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș 
Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, 
Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu au votat: domnul președinte Alfred-Robert Simonis și domnii consilieri județeni 
Nica Alin-Adrian, Ciobanu Cornel-Dolu. 

 
 
Punctul nr. 24 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 158/28.05.2025 privind 

aprobarea Acordului de asociere în vederea achiziționării în comun a lucrărilor 
necesare finalizării obiectivului de investiție „Sala Polivalentă 2500 de locuri” 

Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert 
Simonis 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate. 
Practic, astăzi oficializăm demersul început în urmă cu 2 luni, și anume intervenția 

consiliului județean în finanțarea construirii polii valente din Timișoara. Este vorba de Sala 
Polivalentă Mică de pe Podeanu care a fost începută în 2012 și blocată timp de 10-12 ani.  

Este complicat să înțelegem de ce. Există motive dar nu vreau să dau vina pe 
nimeni. Constructorul nu și a făcut treaba la timp. A trebuit făcute expertize care au durat 
foarte mult.  

Am avut o discuție cu domnul rector al Universității Politehnica Timișoara și cu 
domnul primar al Municipiului Timișoara, pentru a găsi surse având cu toții proiecte 
importate în derulare, astfel încât, să finalizăm sala. Anul acesta nu se poate dar anul viitor, 
undeva în vara să o dăm în exploatare, să o dăm în folosință pentru că ea este ridicată de 
mult. Mai sunt niște zeci de milioane de investit. Cea mai mare parte o vom investi noi 
pentru că suntem cei care până acum nu am participat și estimăm a fi undeva în jur de 22-
23 milioane de lei, anul acesta și anul viitor.  

Suntem ultimii care aprobăm asocierea. Universitatea Politehnica și Primăria 
Municipiului Timișoara au aprobat-o deja. În cel mai scurt timp Universitatea Politehnica 
trebuie să demareze achiziția pentru finalizarea acestei construcții  de pe Podeanu și anul 
viitor să avem o sala polivalentă mică, să dăm drumul la stadion și, dacă se poate, anul 
viitor să aprobăm și documentațiile la nivel guvernamental pentru sala polivalentă mare.  

Până facem sala polivalentă mare măcar să avem o sală polivalentă mare.  
Dacă mai sunt alte intervenții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 34 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
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Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth 
Zoltan, Panici Caița, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-
Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș 
Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, 
Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu a votat domnul consilier județean Nica Alin-Adrian. 
 

       
Punctul nr. 25 al ordinii de zi – Întrebări, interpelări, informări 

   
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 

  Vă aduc la cunoștință faptul că aveți la dispoziție în format electronic: 
1. Informare privind componența ATOP Timiș nr. 18783/27.05.2025; 
2. Nota informare nr. 18825/28.03.2025 privind ședința informală a Consorțiului regional 

Vest din 14.05.2025; 
3. Informare privind situațiile prevăzute de lege privind conflictele de interese și 

incompatibilități în care se pot afla consilierii județeni. 
 

Dacă sunt intervenții la acest punct? 
 
Domnul consilier județean Nicolae-Florin Bitea 

  Domnule președinte, stimați colegi 
  Aduc astăzi în discuție un subiect extrem de delicat pentru tot ce înseamnă partea de 
sănătate a cetățenilor județului Timiș, și mă refer la alergia la ambrozie.  
  Știm foarte bine că cea mai urâtă perioadă din an, raportat la aceste alergii pe care 
mulți cetățeni din județul nostru le au și suferă după urma acestei ambrozii, este perioada 
august – septembrie - octombrie.  
  Din toate cercetările făcute de Ministerul Sănătății aproximativ 20% din populația 
României suferă de pe urma acestei alergii și sunt convins că și în Județul Timiș procentul 
este la fel sau poate chiar mai mare. 
  Din acest motiv cred că ar trebui să fim extrem de bine pregătiți și să luăm măsuri 
pentru îndepărtarea acestei plante erbacee care face să sufere atâtea persoane din județul 
nostru și să găsim cele mai bune soluții pentru îndepărtarea ambroziei atât de pe marginea 
drumurilor, din ceea ce am citit acolo crește cu preponderență, cât și de pe terenurile 
neutilizate, neexploatate, în general ea crește pe terenurile nisipoase.  
  Din informațiile pe care le dețin s-a întocmit un acord de parteneriat în anul 2020, 
urmare a Hotărârii Consiliului Județean nr. 138/2020, în care există patru parteneri, 
respectiv Județul Timiș, Universitatea de Științele ale Vieții, Universitatea de Medicină și 
Farmacie și Spitalul Clinic Județean Pius Brânzeu.  
 Urmare a acestui parteneriat s-au achiziționat 3 stații de monitorizare a tot ce 
înseamnă partea de polenizare, sper să folosesc corect termenii medicali pentru că alături 
de noi este unul dintre cei mai respectați și apreciați alergologi din Timișoara, doamna 
doctor Bunu Panaitescu. Am avut o discuție cu domnia sa în prealabil legat de  această 
situație.  
 Domnule președinte aș vrea să vedem dacă aceste stații care au fost achiziționate 
din fondurile consiliului județean și predate în administrare spitalului județean sunt în stare 
de funcționare, să vedem mentenanța acestor stații de monitorizare și, bineînțeles, dacă 
există condițiile necesare sau dacă există posibilitatea să vedem și îmbunătățirea a tot ce 
înseamnă informațiile transmise către cetățeni cu perioadele critice din punct de vedere al 
polenizării acestei plante sau a transmiterii în aer a polenului sau cum este termenul cel mai 
potrivit. 
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 Din acest motiv aș dori domnule președinte să ne aplecăm spre această problemă, 
să ne documentăm și, vă spun sincer, că și eu sunt una din ”victimele” a acestei alergii și 
trei săptămâni în luna august efectiv nu poți ieși din casă. Este inuman ce poate să facă 
această plantă cu starea fizică a celor care suferă de pe urma ei.  
  Mulțumesc, domnule președinte! Sper că am fost destul de concis.  
 
 Domnul președinte Alfred-Robert Simonis  
  Foarte concis. Ați făcut o prezentare extrem de amplă. Nu vă contest competențele 
alergologice. Sunt profund atent și impresionat de expunerea dumneavoastră. Știu că 
putem glumi dar să știți că este un subiect foarte serios.  
  În urmă cu două luni am transmis conducerii spitalului județean rugămintea să 
activeze acele stații, iar la rectificare să transferăm noi sumele necesare pentru a le face 
funcționale dacă nu sunt.  
  În rest, noi așteptăm sfaturile dumneavoastră.  
 

Domnul consilier județean Nicolae-Florin Bitea 
  Și partea de mentenanță, domnule președinte, este asigurată? 
 
 Domnul președinte Alfred-Robert Simonis  
 Aveți pe cineva pe care vreți să-l propuneți? Dacă aveți pe cineva vă rog să-mi 
spuneți. 
 Lăsând gluma la o parte, am transmis spitalului să ne ocupăm de acest subiect în 
urmă cu două luni când a fost doamna doctor Bunu la mine.  
 Doamna doctor a fost la mine în urmă cu două luni, am discutat și am transmis 
spitalului și vom reveni cu o adresă către spital.  
 
 Domnul consilier județean Alexander Degianski 
 Ca particularitate a ambroziei, din punct de vedere botanic, este faptul că o plantă 
poate produce până la 800.000 de semințe, iar ambrozia, vorbind în mod realistic, 
agronomic, este aproape imposibil de stăpânit, de ținut sub control.  
 Deci, realistic, da stațiile de monitorizare îți dau de știre ce este în atmosferă dar să ți 
sub control ambrozia este aproape imposibil pentru că, așa cum am mai spus, o plantă 
produce până la 800.000 semințe fertile.    
 
  Domnul consilier județean Bogdan Ciprian  
  Intervenția mea nu este legată de ambrozie ci este către DGASPC și către executivul 
consiliului județean.  
  Aș vrea să ne setăm ca  obiectiv principal pentru DGASPC creșterea numărului de 
locuri pentru îngrijire persoane vârstnice – spus popular -  cămine de bătrâni.  
  Este o problemă din ce în ce mai mare în județul Timiș și în țară, dar în special în 
zonele dezvoltate pentru că cetățenii sunt ocupați, muncesc mult în aceste zone și e foarte 
greu să ai o astfel de persoană în îngrijire.  
  Sunt și în privat dar nu sunt suficiente și au costuri extrem de mari, serviciile sunt 
licențiabile de către Ministerul Muncii și mă refer aici că nu trebuie neapărat  să rezolvăm 
această problemă de azi pe mâine ci să ne-o setăm ca obiectiv pe termen mai lung, să 
identificăm spații pe care le avem în proprietatea consiliului județean care pot fi 
transformate pentru a asemenea tip de activități și, de asemenea, putem aplica pe anumite 
proiecte și pe anumite linii de finanțare.  
  Deci, mi-aș dori să avem ca obiectiv pe acest mandat spre a crește numărul de locuri 
pentru îngrijire persoane vârstnice întrucât este o reală problemă.  
 
  Doamna consilier județean Gabriela Popovici  
  Dacă îmi permiteți domnule președinte aș vrea să spun că susțin propunerea făcută 
de colegul nostru.  
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  Vorbesc din propria-mi experiență pentru că am fost în această situație. Am căutat 
pentru o persoană din familie în sistem privat și nu am găsit locuri nici măcar la un tarif de 
10.000 lei pe lună. Acest lucru arată cât este  de necesar să existe cât mai multe astfel de 
centre pentru seniori.  
   
  Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
  Subscriu la cele spuse anterior, dar avem o problemă legislativă pentru că ministerul  
decontează până la 30% din cheltuielile cu persoanele vârstnice și impactul bugetar este 
unul foarte mare.  
  Nu vă ascund că am avut o discuție cu doamna Grapini a cărei asociație a construit 
un astfel de centru și nu-l poate operaționaliza pentru că are costuri foarte mari. În 
următoarele zile ne vom întâlni să găsim o formulă de colaborare și extinderea acestei 
investiții,  pentru că terenul încă mai există, este undeva aproape de pădurea de la Giroc, o 
zonă propice pentru un astfel de centru.  
  Noi suntem deschiși, trebuie  să găsim formule de finanțare sau măcar din ceea ce 
economisim să investim în servicii sociale de calitate și din acest punct de vedere sunt de 
acord cu dumneavoastră.  
  Dacă mai sunt alte intervenții?  Dacă nu, dată fiind epuizarea ordinii de zi, declar 
închise lucrările ședinței ordinare a Consiliului Județean Timiș și vă informez că e probabil 
ca în următoarele zile sau poate săptămâna viitoare va trebui să facem o ședință 
extraordinară.  
  Vă mulțumesc! 
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